



28 JUNI 2023

Upptaktsmöte Styrelsen SveDF

Närvarande : Mikael Hjalte, Robert Flykt, Kristoffer Björk, Roine Kuja-Halkola, Mikael Thorsell

1. Mötet Öppnat.

2. TK/SK.

A) 5 inkomna ansökningar om att hålla sanktionerad tävling och seriesamandrag har inkommit.

B) Datum för DM, spelas som det ser ut i November/December. SvDF's skrivelse angående när DM ska spelas är mellan September och Maj, något gemensamt datum med övriga landet finns inte. UDF har haft önskemål om att vi och dem har gemensam helg. De spelar sitt DM i slutet av september.

C) Nakka dart jobbas det relativt intensivt på, i seriesammanhang är Div 1 aktuellt kommande säsong att använda oss av Nakka online. När det kommer till DR så finns en del frågor att lösa, dels hur vi löser det om antalet är över 48 spelare i en klass. StDF har löst det med att göra två lottningsgrupper, detta behöver diskuteras och hittas lösning som är godtagbar. Robert och Kristoffer har kontakt med Denny Sigefalk i StDF angående Nakka.

D) Damsattsning tillsammans med VDF, GDF och SkDF diskuterades, mötet kom fram till att Robert tillsammans med Micke och Rolf diskuterar det och kommer med förslag angående detta.

E) SK har inte fått in några anmälningar av lag till seriespel, förutom det så har Dartstatistik gjorts om för att kunna inkludera olicenserade spelare. I dagsläget påverkar det inte SveDF.

a. Ordförande informerade.

Motionen från SSDC angående juniorer i seniorsammanhang är inte förenlig med SvDF's hållning genimot RF, informationen som gått ut från SvDF till SDF är att vi ska bortse från den motionen och den ej är genomförbar i den form den är skriven.

Mikael och JP Sjögren (VDF) kommer kalla till ordförandekonferans angående den motionen och diskutera situationen i SvDF.

En notering blev också en uppkommen händelse i distriktet som renderat till ett ärende hos disciplinnämnden, vi kommer inte aggera kring det. Utan anser att det är utaggerat och får hållas lite under uppsikt.

Vid Pennan
Robert Flykt

Justeras av Mikeal Hjalte.


